ASEION DU HAUT-PARLEUR

The "catenary” profile on our textile diaphragm provides maximum stifiness at the tip of the dome. The moving mass periorms more like a
perfect piston with na out of phase break up at the tip. The results are clear, smooth and transparent sound reproduction with high
efficiency from 4 kHz to 20 kHz + 2 dB and high power handling capacity of 70 Wrms. The carefully designed face plate
coupled with this opitmized dome provides exceptional linearity. Easily coupled with 2nd order crossover as shown Fig 1. Two
crossover points are suggesied for adequate power handling,

Le profil "chainette” de ce dome textile procure une rigidité maximale au sommet du dome. L'ensemble mobile a donc une componement
proche du piston parfait, sans génération de modes parasites. Il en résulte une reproduction sonore claire, délicate el transparente. Le
rendement est Glevé (92 dB de 4 kHz 3 20 kHz £ 2 dB, la tenue en puissance confortable (70 W rms). Ce dme "chainetie” associé § une
face soigneusement éudiée permet d'oblenir une réponse d'une linéarité exceptionnelle, 1I peut #tre filtré au second ordre (12 dB/Oct
selon le shéma Fig 1. Deux fréqus de coupure sont afin d'obtenir la tenue en puissance adéquate.




LA PASSION DU HAUT PARLEUR
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